

2011年在职工程硕士填空练习及答案（003）PDF转换可能丢失图片或格式，建议阅读原文

https://www.100test.com/kao_ti2020/645/2021_2022_2011_E5_B9_B4_E5_9C_A8_c77_645897.htm

1. Sarah has read lots of stories by American writers. Now she would like to read ___ stories by writers from ___ countries. A. some. any B. some. other C. other. some D. other. other
2 The family never agree about ___ shares of the property. A. her B. its C. their D. his
3. I was disappointed with the film. I had expected ___ to be much better. A. one B. this C. that D. it
4. Saying something is one thing while doing it is ____. A. other B. the other C. others D. another
5. It is generally considered unwise to give a child _____ he or she wants. A. however B. whatever C. whichever D. whenever
6.---Is there any picture on the wall? --- _____. A. Nothing B. No one C. No ones D. None
7. You have to hurry up if you want to buy something because theres hardly ___ left A. something B. nothing C. anything D. everything
8. They were all very tired, but ___ of them would stop to take a rest. A. any B. some C. none D. neither
9. Tom felt that he knew everybody's business better than they knew it _____. A. themselves B. oneself C. itself D. himself
10. Think _____ and you'll have some idea. A. over B. over it C. it over D. it

参考答案：1-5 B C D D B 6-10 D C C A C 编辑

特别推荐：#0000ff>2011年工程硕士报考指南专题

#0000ff>2011年工程硕士英语词汇练习题及答案汇总

#0000ff>2011年在职工程硕士GCT逻辑辅导资料汇总

#0000ff>2011年工程硕士GCT英语阅读练习资料汇总

#0000ff>2011年工程硕士逻辑学全真模拟试题及答案汇总

#0000ff>2010年10月在职GCT考试真题及参考答案汇总 更多优质信息请访问：[#ff0000>百考试题工程硕士站](#) [#ff0000>百考试题工程硕士论坛](#) 100Test 下载频道开通，各类考试题目直接下载。详细请访问 www.100test.com